
Actualizare despre profețiile biblice – 22 ianuarie 2023 
Numitorul comun 

JD Farag 
 

1 
Data versiunii: 02mart.2023 

 

Pastorul JD explică modul în care și motivul pentru care tot ce se întâmplă în lume astăzi are numitorul comun al 

poziționării împotriva lui Isus Hristos.  

Link-urile Actualizării* 

 

- articol GeoEngineering Watch, „Trăind la limita naturii biologice” 

https://www.geoengineeringwatch.org/living-on-the-edge-of-biological-nature 

- material video de pe YouTube al Forumului Economic Mondial, „Specialiștii în tehnologie împărtășesc viziuni asupra 

lumii noastre viitoare” 

https://www.youtube.com/watch?v=kWPM9VBcWDA 

- material video al Forumului Economic Mondial, 2023 „Întâlnirea anuală a Forumului Economic Mondial” 

https://www.weforum.org/events/world-economic-forum-annual-meeting-2023 

- Ted Talk din 2017, „Potențialul editării genelor în eradicarea bolilor” 

https://www.ted.com/talks/tal_zaks_the_disease_eradicating_potential_of_gene_editing  

 

Numitorul comun 

KAPONO: Vreți să veniți împreună cu mine în rugăciune?  

Tată ceresc, vrem să-Ți cântăm îndurările în veci de veci, Doamne. Îți mulțumesc așa de mult pentru ceea ce 
faci în viețile noastre, Doamne. Îți mulțumim, Doamne, pentru acest timp în care putem să ne adunăm și să-
ți cântăm laude și să ne închinăm în Duh și în Adevăr, Doamne.  

Ai vrea să binecuvântezi acest timp petrecut împreună, Doamne? Ne rugăm să primim ceea ce ai pentru noi. 
Și cerem asta în puternicul și singurul Nume: Isus. Și spunem „amin”.  

PASTOR JD: Amin-amin. 

Bun! Bună dimineața. [Aplauze] Puteți să vă așezați. Bine ați venit, bine ați venit! Mă bucur că sunteți aici, mă 
bucur și de cei ce sunt online și sper că veți avea parte de binecuvântare pentru că ați făcut-o. Vreau să trec direct la 
subiect astăzi, dacă nu vă deranjează. Sunt multe de spus. 

Avem două servicii duminică dimineața, dintre care primul este Actualizarea despre profețiile biblice. Facem asta 
săptămânal de mulți ani. Iar al doilea serviciu, ce va fi transmis în direct la 11:15 a.m. ora Hawaii, este predica propriu-
zisă. Este un studiu verset cu verset prin cărțile Bibliei. În prezent suntem în 2 Petru, o carte uimitoare, iar astăzi ne vom 
uita la adevărul plin de nădejde și încurajator că Dumnezeu știe cum să-i salveze pe cei evlavioși din încercări și necazuri. 
Așa că i-aș încuraja pe cei dintre dumneavoastră care sunt aici și cărora le place să rămână pentru amândouă serviciile 
să o facă. Și apoi cei dintre dumneavoastră care sunt online, din nou, 11:15 a.m., ora Hawaii.  

De asemenea, pe aceia dintre dumneavoastră care vizionați pe YouTube sau Facebook, vă încurajăm să accesați 
direct site-ul web jdfarag.org. Acolo veți găsi Actualizarea de astăzi în integralitatea ei necenzurată și neîntreruptă.  

Acestea fiind zise, să începem. Sper ca Actualizarea de astăzi 
să fie o încurajare pentru noi toți, inclusiv pentru mine, și să aibă 
efectul atât de necesar de a ne recalibra. Și prin recalibrare mă 
refer la ajustarea și schimbarea gândirii noastre cu privire la 
numitorul comun al tuturor lucrurilor ce se întâmplă acum. Și când 
zic numitor comun vreau să spun că tot ce se întâmplă în lume 
astăzi are un lucru în comun și acela este că totul este împotriva 
lui Isus Hristos. Acesta este numitorul comun, și anume în mod 
specific acest complot malefic în desfășurare și acest război 
furibund împotriva Domnului Isus Hristos, Care, când Se va 
întoarce, va cârmui și va domni peste tot pământul, peste toate națiunile pământului la A Doua Venire, la sfârșitul 
Necazului de Șapte Ani – nu la Răpirea ce va fi înainte de Necazul de Șapte Ani, ci la sfârșitul Necazului de Șapte Ani, la 
A Doua Venire – El vine să cârmuiască și să domnească, și noi cu El, timp de 1000 de ani. De-abia aștept!  

Ei bine, avem o problemă, din cauza acestui complot malefic și a războiului furibund. Și acest complot malefic și 
acest război furibund servesc ca semn nu numai pentru ceea ce se întâmplă în vremea sfârșitului, ci și CÂT DE APROAPE 
suntem de vremea sfârșitului.  

 
* Materialul conținut de link-uri este în limba engleză. 
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Acum, vreau să încep prin a vă atrage atenția asupra Psalmului 2. De fapt v-aș încuraja să mergem împreună 

acolo. Acesta vorbește perfect și puternic și profetic despre acest numitor comun menționat mai sus. Versetul 1: „Pentru 

ce se întărâtă neamurile și pentru ce cugetă popoarele lucruri deșarte? 2 Împărații pământului se răscoală și domnitorii 

se sfătuiesc împreună (conspiră împreună, dacă vreți) împotriva Domnului și (observați delimitarea) împotriva Unsului 

Său, (acela este Isus Hristos, Hristos – uns) zicând: (versetul 3) «Să Le rupem legăturile (observați că este scris cu 

majuscule) și să scăpăm de lanțurile Lor!» Cel ce șade în ceruri râde, (vai, ce-mi place asta!) Domnul Își bate joc de ei. 

Apoi, (versetul 5) în mânia Lui, le vorbește și-i îngrozește cu urgia Sa, zicând: «Totuși (versetul 6) Eu am uns pe Împăratul 

Meu pe Sion, Muntele Meu cel sfânt». «Eu voi vesti hotărârea Lui – zice Unsul. Domnul Mi-a zis  ‘Tu ești Fiul Meu! Astăzi 

Te-am născut. Cere-Mi, și-Ți voi da neamurile de moștenire și marginile pământului în stăpânire! 9 Tu le vei zdrobi cu un 

toiag de fier și le vei sfărâma ca pe vasul unui olar’.» 10 Acum dar, împărați, purtați-vă cu înțelepciune! Luați învățătură, 

judecătorii pământului! 11 Slujiți Domnului cu frică și bucurați-vă, tremurând. 12 Dați cinste Fiului [sărutați-L pe Fiul - 

engl.], ca să nu Se mânie (implicând ideea de aplecare în fața regelui și de sărutare a mâinii lui) și să nu pieriți pe calea 

voastră, căci mânia Lui este gata să se aprindă! Ferice de toți câți se încred în El!”  

Ce psalm puternic! Atât de puternic încât scriitorul cărții Evrei s-a referit la el în capitolul 1 cu 5 și a făcut-o în 

contextul unei întrebări retorice. Ascultați: „Căci căruia dintre îngeri a zis El vreodată: «Tu ești Fiul Meu, (Psalmul 2) 

astăzi Te-am născut?» și iarăși: «Eu Îi voi fi Tată, și El Îmi va fi Fiu?»”  

În Cartea Faptele Apostolilor capitolul 4, avem o altă referire foarte fascinantă la Psalmul 2. Petru și Ioan sunt 

arestați pentru propovăduirea lui Isus și sunt aduși în fața Sinedriului atunci când aproximativ 5.000 au fost mântuiți și 

un orb a fost vindecat. După arestarea lor, ei sunt judecați și sunt amenințați și li se interzice să vorbească ceva sau să 

dea învățătură în Numele lui Isus. Ei bine, care este răspunsul lui Petru și al lui Ioan? „Ne pare rău, asta nu se va 

întâmpla.” Aceasta este o parafrază foarte liberă a textului. Dar ei răspund spunându-le: „Nu putem să nu rostim Numele 

lui Isus și lucrurile pe care le-am văzut și auzit”. Apoi sunt lăsați să plece cu un avertisment, avertisment sever, și 

amenințări suplimentare. După eliberare, se întorc la frații și surorile lor, punându-i la curent despre cele întâmplate. Și 

toți împreună răspund cu laudă și rugăciune într-un gând. Și iată acea rugăciune în care se roagă Psalmul 2 și ascultați 

ce s-a întâmplat după ce s-au rugat. Versetul 24, Fapte 4. Aceasta este rugăciunea lor: „Stăpâne, Doamne, care ai făcut 

cerul, pământul, marea și tot ce este în ele! 25 Tu ai zis prin Duhul Sfânt, prin gura părintelui nostru David, robul Tău: 

«Pentru ce se întărâtă neamurile și pentru ce cugetă noroadele lucruri deșarte? 26 Împărații pământului s-au răsculat și 

domnitorii s-au unit împotriva Domnului și împotriva Unsului Său.» 27 În adevăr, împotriva Robului Tău celui sfânt, Isus, 

pe care L-ai uns Tu, s-au însoțit în cetatea aceasta Irod și Pilat din Pont cu neamurile și cu noroadele lui Israel, 28 ca să 

facă (ascultați) tot ce hotărâse mai dinainte mâna Ta și sfatul Tău. 29 Și acum, Doamne, uită-Te la amenințările lor, dă 

putere robilor Tăi să vestească Cuvântul Tău cu toată îndrăzneala 30 și întinde-Ți mâna, ca să se facă tămăduiri, minuni 

și semne prin Numele Robului Tău celui sfânt, Isus.” Nu se satură să zică acest Nume! Acum, iată ce s-a întâmplat după 

ce s-au rugat, versetul 31: „După ce s-au rugat ei, s-a cutremurat locul unde erau adunați; toți s-au umplut de Duhul 

Sfânt și vesteau Cuvântul lui Dumnezeu cu îndrăzneală.” O, avem nevoie de puțină cutremurare și perpelire, nu este 

vorba despre jumări cu ouă, ci de perpelire și cutremurare [jocuri de cuvinte în engleză - n.tr.], o cutremurare sfântă din 

partea Duhului Sfânt. Și observați că este pentru îndrăzneală, o îndrăzneală sfântă, o putere sfințită de a se ridica în 

Numele lui Isus, împotriva Căruia sunt toate națiunile, toate națiunile lumii conspiră nu împotriva noastră, ci împotriva 

lui Isus. Oh, împotriva noastră prin extensie și asociere. Domnul Isus a spus [parafrazare]: „Hei, apropo, nu o luați 

personal. Lumea vă va urî. Nu cu voi au ceva, înțelegeți? Ci cu Mine. Pe Mine Mă urăsc. Deci, pentru că sunteți asociați 

cu Mine, vă vor urî și pe voi. Așa că vă doresc o după-amiază plăcută! Măcar să știți că de aceea lumea vă urăște și este 

împotriva voastră.”  

Iacov, fratele de mamă al Domnului Isus – nu intenționam în niciun fel să ajung aici, dar poate că trebuie – Iacov, 

fratele de mamă al Mântuitorului ... Vă puteți imagina cum ar fi să creșteți cu Dumnezeu întrupat drept frate de mamă? 

Nu e de mirare că este așa cum este. Când îl citești pe Iacov, îți vine să fugi zicând: „Ooo!” Nu este ceva de care îți vine 

să zici: „O, lăudat să fie Domnul!” Nu, ci zici: „O, Doamne!” Adică ÎȚI-ARUNCĂ-ÎN-FAȚĂ! [Râsete] Nu-l poți învinovăți. De 

aceea este așa. Ei bine, avea ceva de spus despre asta, apropo. Lumea este împotriva lui Isus. Lumea este în dușmănie 

cu Isus. Și dacă ești prieten cu lumea, comiți preacurvie spirituală. De fapt, exprimarea este mai dură decât atât, mă 

iertați. El spune: „Suflete preacurvare!” „Ei bine, nu mai vin în veci la biserica lui Iacov.” Vai, ce cuvinte tari! Unde este 

dragostea? Nu, aceasta este dragoste. Acesta este adevărul în dragoste. Pentru că nu poți fi prieten cu lumea. Dacă ești 

prieten cu lumea, ești un dușman al lui Dumnezeu. De ce ești un dușman al lui Dumnezeu dacă ești prieten cu lumea? 

Pentru că lumea este un dușman al lui Dumnezeu, împotriva lui Dumnezeu. Totul este împotriva persoanei lui Isus 

Hristos. 
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Exemplu: știți, numele meu de naștere este Wahid Fayez Farag. În rai voi primi un nou nume, dar n-am putut 

aștepta până atunci. Deci de fapt... [Râsete] N-am putut aștepta pentru că nu funcționează prea bine, mai ales în zilele 

noastre, nu? Deci, știți, desigur, născut în Beirut, Liban, dintr-un tată egiptean și o mamă iordaniană. Și acesta era 

numele meu. Wahid înseamnă, știți, „unu” în arabă. Wahid. [Chicotește.] Mulțumesc foarte mult. Coboară vreun fulger 

pe undeva? Dar eu, când am venit la Hristos în 1982, am vrut un nume legal alternativ, un fel de „cunoscut și ca” și îmi 

doream un nume care să-mi dea ocazia să-mi împărtășesc credința. Așa că am găsit inițialele JD, care vin de la „Discipolul 

lui Isus” ca ori de câte ori m-ar întreba cineva: „Hei, de la ce vine JD, Jack Daniels?” [Râsete] Ei bine, mai știi îndrăzneala 

pentru care te-ai rugat? E timpul să o arăți. Așa că răspund: „Nu chiar. Vine de la Discipolul lui Isus.” Și-atunci să vezi 

cum s-a schimbat întregul ton al acelei conversații și de obicei este urmat de ceva de genul: „Oh, scuzați-mi limbajul” 

[„Scuzați-mi franceza” – expresie în engleză]. Ascultați, tatăl meu a predat limba franceză în liceu. Aia nu era franceză. 

Doar ca să fie totul clar, ok?       Iată ce vreau să spun: chiar și când doar rostești Numele Domnului Isus, tocmai ai rostit 

singurul Nume dat oamenilor prin care trebuie să fim mântuiți.  

Mai un exemplu, foarte repede. Când oamenii iau Numele Domnului Isus în deșert și îl rostesc într-un mod 

injurios, puneți-le această întrebare și fiți amabili. (Nu sunt un exemplu bun pentru că întotdeauna am fost foarte 

militant în acest sens.) Dar puneți-le această întrebare: „De ce nu luați numele lui Mahomed în deșert?” Ați auzit 

vreodată pe cineva când este supărat să spună: „Oh, Mahomed”? Sau „Oh, Buddha”? Niciodată. Este întotdeauna Isus. 

De ce? Pentru că Isus este Dumnezeu. Acesta este Numele mai presus de orice nume, Numele Domnului Isus. Și El este 

Cel împotriva Căruia sunt toate națiunile pământului în aceste zile din urmă, împotriva lui Isus Hristos. 

În regulă. Ei bine, aceasta a fost doar introducerea. Încep așa pentru că singurul lucru pe care toți conducătorii 

națiunilor de pe pământ îl au în comun, numitorul comun este că aceștia se înfurie și conspiră împotriva Domnului. De 

ce? Pentru că inamicul a pus stăpânire pe ei și i-a împins să distrugă tot ce a creat Dumnezeu. Aceasta ar include 

pământul, toată viața vegetală și animală de pe pământ și, mai important, omenirea, pe care Dumnezeu a creat-o după 

chipul Său pentru a locui pe pământ. Pentru că vrăjmașul nu vine decât să fure, să junghie și să prăpădească, a spus 

Isus în Ioan 10:10. Dacă cineva ar da la o parte straturile ce învelesc tot ce se întâmplă în lume astăzi, ceea ce ar găsi 

este că, fără excepție, totul este împotriva lui Isus Hristos. Acum, la suprafață, s-ar putea să nu pară așa. Dar atunci când 

cu adevărat dați laoparte straturile, despre asta este vorba. Cu alte cuvinte, această furie împotriva Domnului este în 

centrul a tot ceea ce se întâmplă astăzi în fiecare arenă a vieții noastre din această lume, care nu este casa noastră, 

această lume în care de mult nu mai suntem bineveniți.  

Astăzi, aș dori să mă concentrez pe două domenii specifice: ecologic și genetic. Vă rog să știți că știu că acestea 

sunt subiecte mari în ele însele și că sunt foarte conștient că acestea merită să le acordăm timpul necesar. Ca atare, 

intenționez, după cum mă călăuzește Domnul, să dezvolt aceste subiecte în săptămânile următoare pentru a aprofunda 

mai mult. Dar astăzi, ne vom uita doar la aceste două domenii specifice și la modul în care, împreună cu multele celelalte, 

toate au acest lucru în comun, și anume faptul că neamurile se mânie și conspiră împotriva Domnului. De fapt, ambele 

zone, ecologică și genetică, merg mână-n mână datorită modului în care conducătorii sau conspiratorii, dacă preferați, 

pun la cale această modificare genetică malefică. Ascultați până la capăt, vă rog. Aceștia modifică genetic clima și, odată 

cu ea, creația lui Dumnezeu pe pământ. Și chiar mai rău, ei încearcă să modifice genetic oamenii. Și nu trebuie să vă 

uitați la altceva decât la accelerarea geo-ingineriei, care are, din păcate, mult succes în atingerea acest scop rău. Iată o 

captură de ecran de pe site-ul lui Dane Wigington, GeoEngineeringWatch.org și un articol din 25 aprilie 2015 intitulat 

„Trăind la limita naturii biologice”. Acum, în timp ce citez 

din acest articol, vă rog să rețineți că a fost scris acum 

aproximativ opt ani. Citez: „Suntem la limita umanității și a 

naturii biologice. Suntem inundați de nano-particule de 

origini cunoscute și necunoscute, cu substanțe sintetice, 

create de om care nu pot fi evitate. Nu numai că toate apele 

dulci și sărate se acidifică, dar pădurile ard în sute de 

milioane de acri la nivel global în timp ce emisiile de metan 

distrug oxigenul planetar. Suntem acum hrăniți cu alimente 

necunoscute, modificate genetic și pulverizate în jet, toate 

conținând substanțe sintetice, create de om, de dimensiuni 

nanometrice și ca atare inevitabile.” Acum opt ani. 2015.  

Apropo, probabil că este momentul să explic de ce fac referire la surse necreștine ca cea a lui Dane Wigington de 

la GeoEngineering Watch. În primul rând, când vorbim de cineva ca Dane Wigington, pe care îl cunosc și cu care comunic, 

faptul că fac referințe la munca lui îmi deschide calea de a-l câștiga pentru Domnul. El este cât se poate de interesat de 
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o lucrare creștină ca a noastră, care a manifestat un interes real față de o organizație ca a lui. Și tocmai din acest motiv 

ne rugăm pentru mântuirea lui Dane. Încă ceva despre asta înainte să trecem mai departe, care are de-a face cu faptul 

că până acum nu am reușit să găsesc surse creștine la care să fac trimiteri, în special în domeniul de competență al lui 

Dane Wigington. Acesta este un caz clasic în care Dumnezeu a ales și a folosit un necredincios să facă ceea ce creștinii 

ar trebui să facă, dar nu vor. Nu am spus că nu o fac. Nu, nu VOR să o facă. Deci Dumnezeu trebuie să folosească... Oh, 

gândiți-vă la Ilie. Dumnezeu l-a hrănit pe Ilie cu o pasăre necurată. Uneori, Dumnezeu va folosi o astfel de sursă – 

necreștinul, pasărea necurată. Și acesta este un caz în acest sens. Este lăudabil faptul că Dane Wigington își 

documentează de ani în șir cercetările ample în domeniul geoingineriei, iar acestea sunt foarte respectabile și foarte 

credibile și, voi adăuga, de necontestat.  

Și iată adevărul: Dumnezeu l-a folosit pe acest om în viața mea să-mi deschid ochii asupra adevărului despre 

schimbările climatice, SCHIMBĂRILE CLIMATICE. Ce este schimbarea climatică? Acțiunea omului de a schimba clima. 

Permiteți-mi să o mai zic o dată. (Știu că este deosebit de profund.      ) Schimbarea climatică: acțiunea omului de a 

manipula, modifica, schimba clima. Geoinginerie: schimbarea, manipularea climei. Iar manipularea de către om a vremii 

și schimbarea climei înseamnă distrugerea pământului, care este creația lui Dumnezeu. Dumnezeu – Creatorul 

cerurilor și al pământului și al mării și al tot ceea ce este în ele. Și Dumnezeu ia asta personal, apropo. Și aceasta este o 

profeție, apropo. Pentru că, vedeți dumneavoastră, omul distruge creația lui Dumnezeu. Deci ce va face Dumnezeu? 

Tocmai am citit în Psalmul 2. El îi va nimici. M-am bucurat prea mult de asta? Ei bine, poate ar trebui să citez doar 

profeția. Se găsește în Apocalipsa 11:18. Observați că formularea este aproape aceeași cu cea din Psalmul 2. „Neamurile 

se mâniaseră, (Pentru ce se întărâtă neamurile? De ce sunt atât de furioase?) dar a venit mânia Ta; (se potrivește cu 

Psalmul 2) a venit vremea să judeci pe cei morți, să răsplătești pe robii Tăi proroci, pe sfinți și pe cei ce se tem de Numele 

(NUMELE) Tău, mici și mari, și să PRĂPĂDEȘTI pe cei ce PRĂPĂDESC PĂMÂNTUL!” În timpul Necazului de Șapte Ani, 

Dumnezeu îi va judeca pe aceia, îi va nimici pe aceia care au distrus creația Lui. Văd că aproape în mod regulat acum, 

săptămânal, se pare, Îl citez pe Mântuitorul, așa cum este consemnat în Evanghelia după Matei 24:22, și o fac din motive 

întemeiate. Pentru că este un indiciu, în lipsa unui cuvânt mai bun, că la momentul finalului va fi atât de rău încât 

Dumnezeu va trebui să intervină chiar pentru supraviețuirea omenirii pe pământ. Și El spune: „Și dacă zilele acelea n-ar 

fi fost scurtate, NIMENI n-ar scăpa; dar, din pricina celor aleși, (Se referă la Israel în timpul Necazului de Șapte Ani) zilele 

acelea vor fi scurtate.” Cu alte cuvinte, dacă Dumnezeu nu ar fi intervenit și nu ar fi scurtat acele zile, ar fi fost catastrofal 

în ceea ce privește supraviețuirea creației Dumnezeului Atotputernic – omenirea, creația Sa.  

Acest lucru mă duce la a doua zonă pe care am vrut să ne concentrăm astăzi, care are de-a face cu complotul 

satanic de a modifica genetic oamenii. Dar va trebui ca acum să încheiem transmisia directă pe YouTube și Facebook și 

sperăm că sunteți deja pe JDFarag.org. Cu titlu de prefață, permiteți-mă să spun că precum cu OMG-urile – știți ce este 

un OMG? Organism modificat genetic. Organism modificat genetic. Acest așa-numit vaccin COVID-19 nu modifică încă 

ADN-ul uman. Nu încă. Cu toate acestea, ele categoric produc daune ADN-ului. De fapt chiar nu trebuie să căutați prea 

departe sau... Adică se întâmplă acum. Și, fără îndoială, ați auzit și poate chiar știți dacă s-a întâmplat cuiva apropiat sau 

chiar dumneavoastră. Dar oamenii pur și simplu cad din picioare și mor. Pur și simplu mor. Și sunt tineri, oameni 

sănătoși în floarea vârstei, la apogeul vieții, și cad din picioare și mor. De ce? A fost ADN-ul modificat? Nu. A fost 

deteriorat atât de catastrofal! Iar mutația produsă în gene și cheagurile de sânge practic i-au ucis. Nimiciți. Vrăjmașul 

nu vine DECÂT... Acesta este un cuvânt-cheie. Singurul motiv pentru care vine este să fure, să junghie și să prăpădească. 

El vă urăște, pentru că ați fost făcuți după chipul lui Dumnezeu. Vrea să vă omoare. Pot să spun așa? Satana vă urăște 

de moarte, la propriu. Dar Isus vă iubește de viață. Deci Satana vă urăște.  

Acesta este motivul pentru care ... apropo, între paranteze, permiteți-mi să spun că acesta este motivul pentru 

care Satana urăște căsătoria creștină. Și atacă căsătoria creștină. De ce? Din cauza a ceea ce reprezintă căsătoria creștină. 

Este un microcosmos al relației noastre cu Isus Hristos ca mire. El urăște familia pentru că este un microcosmos al familiei 

lui Dumnezeu, Tatăl nostru Ceresc, frații și surorile noastre în Hristos. Mă gândeam la asta și chiar am făcut observații 

despre asta în trecut. Dar gândiți-vă așa: suntem frați. Asta explică totul, nu-i așa? Rivalitate frățească. Suntem frați în 

Hristos. Suntem frați și surori în Hristos. Am fost adoptați în familia lui Dumnezeu. Și Satana urăște familia din cauza a 

ceea ce reprezintă, a ceea ce ilustrează familia.  

Deci care este complotul lui? Care este planul lui? „Ei bine, vreau să distrug tot ce a creat Dumnezeu, în special 

omul pe care El l-a creat după chipul Său. Acum, din nou, foarte important. Vă rog ascultați-mă când spun asta. În timpul 

Necazului de Șapte Ani ADN-ul uman nu va fi doar deteriorat, ci va fi modificat. Și este dovedit de o serie de versete 

din Scripturi pe care le vom analiza, dar și două videoclipuri documentate, dintre care primul este de la Forumul 

Economic Mondial, intitulat „Specialiștii în tehnologie împărtășesc viziuni asupra lumii noastre viitoare”. Iată un citat  
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din acest videoclip YouTube al Forumului Economic 

Mondial: „... Vorbim despre îmbunătățirea biologiei și 

reproiectarea organismelor în scopuri benefice. Ne va 

permite nu doar să edităm genomuri, dar, de 

asemenea și foarte important, să scriem un nou cod 

pentru viață. (Oh, chiar așa?) Vom avea permisiuni la 

nivel de scriere. (Ați prins asta? Știți, în lumea 

computerelor, se poate scrie, suprascrie un fișier.) 

Vom avea permisiuni la nivel de scriere. Am început 

deja să vedem câte ceva în această privință anul acesta 

cu ocazia vaccinurilor COVID-19. Acestea se folosesc 

de cod proiectat genetic sub formă de ARN mesager”.  

Că a venit vorba despre Forumul Economic Mondial, fără îndoială 

că mulți dintre dumneavoastră știu că săptămâna trecută a avut loc 

conferința lor anuală la Davos, Elveția. Să spun că această conferință de 

anul acesta are implicații profetice profunde ar fi prea puțin. Nu o să-mi 

rezerv timp pentru asta astăzi din cauza timpului limitat, dar aș avea 

nevoie de rugăciunile dumneavoastră deoarece sper să-mi petrec ceva 

timp săptămâna aceasta, cu voia Domnului, să-i dau de capăt. Sunt multe 

de analizat, mai ales în ceea ce privește semnificația profetică a lucrurilor 

pe care acești conducători furioși ai națiunilor conspiră să le întreprindă 

– Psalmul 2. Este Psalmul 2.  

Am găsit acest al doilea videoclip documentat când am căutat prin arhivele mele. Este un discurs de la TED Talks 

din 2017, de acum cinci ani deci, ținut de un om de știință și medic israelian, Tal Zaks, care este fostul director medical 

de la Moderna. Videoclipul se intitulează „Potențialul editării genelor în eradicarea bolilor”. Acum, iată câteva citate din 

transcrierea pe care am arhivat-o de asemenea, înainte ca 

videoclipul să fie șters de pe YouTube, apropo. Mă bucur atât 

de mult că am făcut-o. Citez: „Există acest lucru numit ARN 

mesager sau ARNm (2017!) ARNm pe scurt, care transmite 

informațiile critice de la ADN, genele noastre, către proteină, 

din care suntem făcuți cu toții. Acestea sunt informațiile 

critice care determină ce va face de fapt o celulă, astfel că ne 

gândim la asta ca la un sistem de operare, iar acesta nu este 

doar în fiecare celulă a corpului nostru, ci este de fapt în 

fiecare celulă a fiecărui organism viu (viața animală, viața 

vegetală, toată viața, viața umană, celulele, ADN-ul) fiecare 

celulă a fiecărui organism viu. Este același lucru. Și astfel, 

dacă ai putea într-adevăr schimba ceea ce numim software-ul vieții, dacă ai putea introduce o linie de cod sau schimba 

o linie de cod, se pare că aceasta are implicații profunde în toate privințele. (Nu mai spune!) ... am da [organismului] 

instrucțiuni despre cum să facă proteina, cum își poate face organismul propriul vaccin – acesta este un vaccin ARNm și 

iată cum arată din celulă. Așadar, abordarea tradițională are proteine care plutesc în jurul celulelor tale, iar abordarea 

vaccinului ARNm face ca celulele însele din propriu-ți corp să producă vaccinul. (Ascultați cu atenție:) ... ne-a luat zeci 

de ani și miliarde de dolari pentru a secvența genomul uman și am făcut asta. Am reușit asta în 2003, iar acum suntem 

cu mai puțin de 15 ani mai târziu și ne ia o săptămână. ... acum putem merge să ne dăm seama care anume este mutația 

genetică la un pacient și putem folosi aceste informații pentru a face un vaccin.”  

M-am rugat, așa cum fac întotdeauna înainte, și Îl rog mereu pe Domnul să ia, prin Duhul Sfânt, ceea ce El mi-a 

pus în inimă și în gură pentru a vorbi și a sluji inimii și minții dumneavoastră. Pentru că acesta este Duhul Sfânt. Duhul 

Sfânt trebuie să facă asta. Duhul Sfânt trebuie să ne dea ochi care să înțeleagă, urechi care să audă, ochi care să vadă, 

inimi care să primească. Ei bine, am spus aceste lucruri ca să vă rog următorul lucru: ați putea să-mi faceți hatârul doar 

pentru o clipă și să ne uităm din nou la Psalmul 2, în special versetul 3? Acum trebuie să prefațez acest lucru declarând 

că nu sunt în niciun fel dogmatic în privința asta, dar este cel puțin o posibilitate fascinantă. Așa că permiteți-mi să citesc 

mai întâi Psalmul 2:3. „Să le rupem legăturile și să scăpăm de lanțurile lor!” Acum, permiteți-mi să dezvolt acest verset 

în contextul posibilității ca acesta să vorbească despre ADN-ul uman. Să rupem, să inserăm – CRISPR Cas9, care 
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decupează o porțiune din ADN și scrie, pentru că au permisiuni de scriere, apropo, scrie într-un nou cod, îl recodează 

pentru că este software-ul vieții, vă amintiți? Și nu doar acest fost director medical, ci chiar fostul director general 

(CEO) de la Moderna a spus exact același lucru. De fapt, pe site-ul lor – au luat-o jos între timp, dar eu am salvat o copie, 

dovadă documentată chiar acolo pe site-ul Moderna, aceasta era în 2020 – „Software-ul vieții”. Așa că haideți să rupem, 

să inserăm sau să tăiem cu totul și să aruncăm bucățile din cordonul sau codul ADN care ne fac ceea ce suntem și ne 

păstrează așa cum suntem.  

Acum, în mod interesant și chiar ironic, astăzi, în 2 Petru, Apostolul Petru se referă la acei îngeri căzuți din Geneza 

6:1-2, iar acești îngeri căzuți au avut relații sexuale cu femeile, femeile din rasa umană de pe pământ, astfel încât să 

corupă genomul uman, să altereze ADN-ul uman, damnând ființele umane, omenirea, astfel încât Dumnezeu a trebuit 

să distrugă întreaga lume prin potop, mai puțin pe Noe și familia lui – ni se spune că Noe a fost găsit intact, „tamam” în 

arabă, „tamim” în ebraică, intact, perfect intact în genetica lui. Este o redare nefericită în traduceri, traducerile moderne, 

pentru că redau că Noe a fost găsit drept în mijlocul generațiilor. Nu, Noe a fost găsit intact, perfect în genetica lui. De 

aceea a fost salvat.  

Vedeți, Satana, din cauza Genezei 3:15, adesea numit cu afecțiune „protoevanghelia”... Prima profeție a Bibliei, 

apropo. Prima profeție din Biblie este Geneza 3:15, când Dumnezeu spune că va fi un război între sămânța șarpelui și 

Sămânța femeii; aceasta este nașterea din fecioară, o profeție despre Mântuitorul lumii, ce urma să vină din femeie. 

Sămânța? Nu, femeile au ouă, nu sămânță. Aceasta este nașterea din fecioară. Este o profeție despre Mântuitorul lumii, 

ce urma să vină și care va zdrobi capul șarpelui. Deci întotdeauna va exista acest război. Observați cât de specific este: 

„sămânța” șarpelui și „sămânța” femeii. Despre asta este vorba și asta se întâmplă.  

Și Isus a spus: „Cum s-a întâmplat în zilele lui Noe, aidoma se va întâmpla și la venirea Fiului omului”. Adică, cu 

siguranță, răutatea și răul este la nivelul la care a fost în zilele lui Noe. Dar cred că există, din nou, mai multă specificitate 

în acea profeție, pentru că în zilele lui Noe, a fost acest complot, conspirație condusă de către șarpe, sămânța șarpelui, 

Satana însuși, de a strica genomul uman, pentru a împiedica venirea Mântuitorului și a damna omenirea. Așa că este 

același lucru, doar ambalajul e diferit acum. Este același lucru. Doar că de data asta nu ... El nu a putut, evident, să 

împiedice Prima Venire a Domnului Isus dar acum vrea să împiedice A Doua Venire a Domnului Isus. Ce vrei să spui? 

Ei bine, în Apocalipsa, ni se spune, din nou în mod specific, că Domnul Isus nu poate veni până când evreii, Israel, 

această națiune dintre toate câte sunt, nu Îl cheamă să vină. Ei, Satana știe asta. Satana știe Scriptura, nu? Satana 

cunoaște profețiile biblice, este un expert în profeții. Ar și trebui să fie pentru că este vorba despre el și sfârșitul lui, pe 

care abia îl aștept. Deci a fost demascat. A fost demascat. Planurile și conspirațiile sale malefice au fost date în vileag. 

Suntem în cunoștință despre el acum și Dumnezeu ne-a dat pătrundere și înțelepciune cu privire la ceea ce ar face el și 

de ce ar căuta să facă asta. Deci știm ce va face. El va căuta să ucidă – să fure, să junghie și să prăpădească – dar asta 

este ceea CE are de gând să facă. DE CE o va face? Pentru că vrea să damneze omenirea prin distrugerea creației. Și 

acesta este scenariul lui, dacă pot să spun așa. Acesta este programul lui – dacă vrem să numim asta „software-ul vieții” 

– acesta este programul lui software, programul lui s-software s-satanic. A trebuit să accentuez acele s-uri acolo. Deci 

acest lanț [engl. „coardă” - n.tr.], să rupem, să tăiem coarda care ne leagă de Ei. S-o tăiem ca să nu fim legați de Ei. 

Această coardă este catena de ADN, care este o dublă spirală ce se împletește una cu alta ca o frânghie.  

Din nou, nu sunt dogmatic în privința asta, dar este, aș spune, foarte posibil. Deoarece cred că ceea ce spun 

comentatorii este că o, asta înseamnă doar că vor să fie eliberați de, știți, judecata și restricțiile lui Dumnezeu, care leagă 

omul. Înțeleg. Dar „poruncile Lui nu sunt grele” [1 Ioan 5:3], iar dacă vrei să te eliberezi de Domnul, vei deveni sclav. Este 

de fapt invers. Înțeleg încotro bat. Dar când vine vorba de această interpretare, mi se pare mai plauzibilă și o să explic 

de ce. Și asta este și mai interesant.  

Deci există patru nucleotide sau baze în ADN-ul uman, iar cele patru litere ale acestor patru nucleotide sunt A, T, 

C și G. Aceste baze formează perechi chimice: A-T și C-G, care este spirala dublă a ADN-ului. Acum, ceea ce face lucrul 

acesta atât de interesant este când iei intervalele A-T-C-G și transformi numărul intervalelor în litere, rezultă numele 

lui Dumnezeu, tetragrama, YHWH. Hei, ascultați, permiteți-mi să mă opresc aici. Fiți bereeni. Cercetați Scripturile. 

Faceți-vă propriile cercetări. Sunt mulți care au cercetat acest lucru și au ajuns la această concluzie și este uluitor. 

Suntem făcuți după chipul lui Dumnezeu. Numele Lui este peste noi.  

O, numărul șase. O, [Psalmul] 2. Tocmai am terminat de citat din el. Cea mai mare binecuvântare care ar putea 

fi pronunțată vreodată în Orientul Mijlociu, în Israel, (numărul șase) și, de asemenea, în cultura mea, cultura arabă este 

să se pronunțe Numele lui Dumnezeu asupra ta. Când eram copil, mama spunea mereu: [vorbește arabă] Vedeți acum, 

sinonim pentru ea, Allah era Dumnezeu. Allah nu este titlul. Allah este numele. Așa că l-am schimbat: [vorbește arabă]. 

Numele Domnului Isus este peste voi; este cea mai înaltă binecuvântare. Deci, când binecuvântarea aaronică pe care o 
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cunoaștem prea bine: „Domnul să te binecuvânteze și să te păzească! Domnul să facă să lumineze Fața Lui peste tine...”, 

să-Și înalțe Fața... , știți, „și să Se îndure de tine! [...] și să-ți dea pacea!” [Vorbind cu o voce joasă:] „și să-ți dea pacea”.  

(Îmi pare rău. Am inventat noi un cântec pentru băieții noștri când erau mici. Nu vor uita niciodată; cred că sunt marcați 

de asta, dar oricum...) Dar la sfârșit, Dumnezeu îi spune lui Moise să-i vorbească lui Aaron și să-i spună că El dorește ca 

numele Său să fie pronunțat asupra poporului Său. „Numele meu va fi peste ei.”  

Încă una: Ierusalim – am văzut asta. Numele lui Dumnezeu este literalmente pe Ierusalim, strălucirea, 

literalmente, și nu doar pe Muntele Templului, orașul Ierusalim și văile, cele trei văi din Ierusalim. Și strălucirea/slava 

arată ca W-ul nostru: Tată, Fiu, Duh Sfânt, Dumnezeul triunic, Numele Său, literal. Ne-am uitat la asta – a trecut ceva 

vreme. Poate o voi aduce din nou în discuție. Tocmai ce am făcut-o! Dar Numele lui Dumnezeu este literalmente pe 

Ierusalim, cetatea Lui, pe care a ales-o din toate cetățile tuturor semințiilor lui Israel pentru a-Și pune Numele pe ea.  

Deci din nou, ce vreau să spun? Numele Lui este pe noi. Numele Lui nu este doar pe noi, ci și în ADN-ul nostru. 

YHWH. Doar consoanele; fără vocale. Iahve. Dacă sunteți interesat, faceți un studiu despre asta. Știu că veți fi 

binecuvântați. Știu că eu am fost. Este foarte tare. Nu e de mirare că Satana vrea să modifice ADN-ul.  

Îmi dau seama că voi coti brusc, dar vreau să revin la această chestiune privitoare la de ce viitorul (încă este 

vorba de un VIITOR) așa-zis vaccin care modifică ADN-ul nu este ÎNCĂ semnul Fiarei. Acum, știu că mă expun riscului 

unei simplificări excesive când spun asta, dar acest vaccin nu poate fi încă semnul Fiarei pentru că nu suntem încă în 

Necazul de Șapte Ani. De fapt, am dedicat o întreagă actualizare explicării motivelor pentru care nu suntem în Necazul 

de Șapte Ani. Nu suntem. Acum, motivele pentru care știm că acest așa-numit VACCIN, (încă) în viitor, într-o anumită 

formă, va deveni un marcaj (semn) bio-digital – în Necazul de Șapte Ani – se găsesc în Cartea Apocalipsei. Permiteți-

mi să le parcurg, începând cu Apocalipsa 13:16: „Și a făcut ca toți – mici și mari, bogați și săraci, slobozi și robi să 

primească un semn pe mâna dreaptă sau pe frunte 17 și nimeni să nu poată cumpăra sau vinde fără să aibă semnul 

acesta [...]” Aceasta este moneda digitală programabilă. Contul îți poate fi suspendat, controlat și programat. Am vorbit 

despre punctajul de credit social, punctajele de credit de carbon pentru climă. Deci, dacă ți-ai condus Hummer-ul la 

magazin pentru a cumpăra articole neprietenoase cu mediul, ei vor ști asta și vor suspenda contul, la fel cum vă suspendă 

conturile din rețele sociale sau vă limitează acolo. „Ai fost un băiat rău, JD, așa că nu poți cumpăra sau vinde.” Și ei pot 

controla asta. Și într-acolo se îndreaptă totul. Este deja aici. Tehnologia este deja aici. Deci acest semn, „adică numele 

fiarei sau numărul (interesant!) numelui ei. 18 Aici e înțelepciunea. Cine are pricepere să socotească numărul fiarei. Căci 

este un număr de om. Și numărul ei este: șase sute șaizeci și șase.” Șase, numărul omului; șapte, numărul întregului; 

opt, numărul de noi începuturi și așa mai departe.  

Deci, cum se leagă aceasta de ADN-ul uman? Ei bine, sunt unii care cred și speculează că acest semn, oricum ar 

fi și orice ar fi și în orice formă ar fi, va avea într-un fel un cod digital alfanumeric, care, în loc de YHWH, nu va avea 

Numele lui Dumnezeu, ci numele lui Antihrist, om. Sper că a avut sens pentru că trebuie să mergem mai departe.  

Apocalipsa 18:23. Ei bine, acesta este punctul în care devenim și mai specifici cu privire la motivul pentru care 

știm că acesta trebuie să fie un fel de produs farmaceutic. „Lumina lămpii nu va mai lumina în tine și nu se va mai auzi 

în tine glasul mirelui și al miresei, pentru că negustorii tăi erau mai-marii pământului, pentru că toate neamurile au fost 

amăgite de VRĂJITORIA ta [...]” – pharmakeia în greacă, de unde vin cuvintele farmacie, farmaceutic. „[...] pentru că 

toate neamurile au fost amăgite de VRĂJITORIA ta [...]” O, Psalmul 2: „(toate) neamurile”. Apocalipsa: „toate 

neamurile”. Capitolul 18: „toate neamurile”. Pot să vă pun o întrebare? Este retorică, bănuiesc. Dar nu este adevărat că 

toate națiunile pământului astăzi sunt amăgite de această soluție finală farmaceutică pentru exterminarea nu numai 

a evreilor, ci a întregii omeniri?  

Apocalipsa 9:20-21 „Ceilalți oameni, care n-au fost uciși de aceste urgii, nu s-au pocăit de faptele mâinilor lor, ca 

să nu se închine dracilor și idolilor de aur, de argint, de aramă, de piatră și de lemn, care nu pot nici să vadă, nici să audă, 

nici să umble. Și nu s-au pocăit (versetul 21) de uciderile lor, (iată din nou:) nici de vrăjitoriile lor (pharmakeia), nici de 

curvia lor, nici de furtișagurile lor.”  

Acum, mai unul, și acesta este tranșant, în lipsa unui cuvânt mai bun. Nu numai că putem ști că este ceva 

farmaceutic în virtutea acestor pasaje menționate mai sus din Apocalipsa și profeții, dar s-ar părea că cei care au luat 

asta (orice ar fi ea – este o soluție medicală, este o soluție farmaceutică și acum este în organism) ... a damnat pe oricine 

o ia și sunt damnați. De ce? Pentru că nu mai sunt oameni, și, ca atare, nu mai pot fi răscumpărați, pentru că Domnul 

Isus S-a făcut om ca să moară pentru om, iar Satana știe asta. Deci, dacă poate modifica ADN-ul uman, astfel încât să 

nu mai fie oameni, atunci nu pot fi răscumpărați. Asta e ceea ce îi damnează. Așadar Apocalipsa 16:2 „Cel dintâi s-a dus 

și a vărsat potirul lui pe pământ. Și o rană rea și dureroasă a lovit pe oamenii care aveau semnul fiarei și care se închinau 
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icoanei ei.” Sună asta a efect advers? Să spun același lucru într-un mod diferit: sună asta a reacție la o injecție, cu bube 

care ies? Acestea sunt, din nou, sunt tranșante.  

Eu cred că Dumnezeu nu vrea să fim ignoranți. De câte ori a implorat apostolul Pavel Biserica Primară? „Nu fiți 

atât de naivi. Nu fiți neștiutori. Nu fiți în necunoștință cu privire la viclenia diavolului.” Îmi place versiunea King James a 

acestui verset: tacticile, strategiile, conspirațiile care conspiră împotriva omenirii, pentru a distruge omenirea. El vrea 

să te osândească, să te damneze și să te distrugă. Ei, și uite așa o face. Și este o amăgire. Este ca un ... Permiteți-mi să 

spun mai asta în încheiere. Este ca și cum o vrajă magică ar fi fost aruncată asupra oamenilor. Știți ce vreau să spun 

prin asta? Adică acesta este singurul lucru care se apropie de o explicație. În afară de asta, este inexplicabil. Cum vine 

asta? Este o amăgire puternică, 2 Tesaloniceni 2. Este ca o vrajă magică. Oamenii sunt sub această vrajă demonică. Sunt 

doar – sunt doar – în fine ...  

Voi încheia așa cum am început și voi spune pur și simplu că, în timp ce conducătorii națiunilor pot avea în 

comun această furie și conspirație împotriva lui Isus, El râde ultimul. Și apoi este mânia Lui. Este mânia Lui. Nu știu 

dacă ați observat când citeam Psalmul 2 – mila lui Dumnezeu. De fapt el se adresează acestor conducători și le spune: 

„Băieților, pocăiți-vă, pocăiți-vă ca nu cumva... și dați cinste Mântuitorului, dați cinste Domnului Isus și închinați-vă 

Domnului Isus ca nu cumva să trebuiască acum să experimentați mânia lui Dumnezeu. Aceasta este MILA lui Dumnezeu. 

El îi avertizează: „Așa se termină”. Și așa se termină, nu-i așa? Acesta este sfârșitul.  

Și acesta este motivul pentru care facem aceste actualizări despre profeții. Și voi face un pas mai departe și voi 

spune că acesta e motivul pentru care actualizările despre profeții au fost așa cum au fost în ultimii trei ani. Am vorbit 

despre asta joi seara. Apropo, nu au trecut doi ani. Eu și soția mea am avut o discuție despre asta pentru că pastorii nu 

..., știți, noi suntem perfecți în căsniciile noastre. Avem căsnicii perfecte. Deci nu ne certăm niciodată. Avem o părtășie 

intensă, așa cum a spus cineva. Și astfel noi avem discuții. Deci zice ea:  

– Da, în ultimii doi ani ... 

Eu sar zicând ceva de genul:  

– Nu! În Numele lui Isus. Trei. Să numărăm: 2020, 2021, 2022 – trei, trei ani! Nu mai spune „doi”. Au trecut trei 

ani! 

Bine. Am crezut că mă voi simți mai bine, dar nu mă simt. Mă simt mai rău. Scuze. [Râsete]  

Dar acesta e motivul pentru care actualizările au fost și vor continua să fie 

așa cum sunt. Pentru că așa se termină. Acesta este sfârșitul. Și aceasta este 

vestea bună. Care este vestea bună? Mântuirea în persoana lui Isus Hristos. Și de 

aceea încheiem nu numai cu Evanghelia, ci și cu ABC-ul mântuirii, care este doar 

o explicație ca pentru copii de simplă a mântuirii. Deci ce este Evanghelia? 

Evanghelia este vestea bună. Datoria ți-a fost plătită, pedeapsa a fost executată 

și ești liber să pleci. Veste bună. Asta înseamnă cuvântul „evanghelie”.  

Ce este ABC-ul mântuirii? Din nou, mă văd în situația în care vă tot spun asta aproape în fiecare săptămână. Nu 

transformați asta într-o formulă. Nu este calea. Este o cale. Este doar ceva care să vă echipeze, pe care să-l aveți la 

dispoziție în cazul în care Domnul vă va da vreodată privilegiul și 

oportunitatea deosebită de a-L împărtăși pe Domnul Isus cu cineva. Deci 

ce este A? Ei bine, A este pentru a admite sau a recunoaște că ai păcătuit. 

Pentru că dacă și până când nu recunoști că ești un păcătos, nu te 

interesează un Mântuitor. Romani 3:10 spune: „Nu este niciun om 

neprihănit, niciunul măcar”. De obicei, ceea ce se întâmplă este că oamenii 

spun: „Păi, sunt un om bun”. Ei bine, s-ar putea să fii un om bun, dar nu vei 

fi niciodată suficient de bun. Și Romani 3:23 ne spune de ce. Este pentru că 

„toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Acest cuvânt „păcat” este un termen din domeniul tragerii cu 

arcul. Toți am ratat centrul țintei. Toți am ratat standardul perfect al neprihănirii lui Dumnezeu.  

– Da, dar am lovit centrul țintei cam 40% din încercări.  

– Dacă încalci o singură poruncă, ai încălcat toată Legea. Ești praf și pulbere, păcătosule!  

Da, cu toții am ratat ținta. Cu toții ne-am născut păcătoși și tocmai de aceea trebuie să ne naștem din nou pentru a intra 

în Împărăția Cerurilor. Romani 6:23 împachetează la un loc, dacă pot spune așa, vestea proastă (mai întâi) și vestea 

bună. Care este vestea proastă? O, „plata păcatului este moartea”. Dar iată vestea bună: „darul fără plată al lui 

Dumnezeu este viața veșnică în Isus Hristos, Domnul nostru”. Aceasta este vestea bună. Ei bine, acesta este A.  
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Iată B-ul, care este central. De fapt ai putea spune că este simplu nu ca ABC, ci de fapt simplu ca B. Bazează-ți 

credința din inima ta pe faptul că Isus Hristos este Domnul. Romani 10:9-10 spune: „[...] dacă crezi în inima ta că 

Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit”. (Vei fi!)  

Și în cele din urmă, C, care vine ca o exprimare a încrederii și credinței tale în Isus. Chemi Numele lui Isus. Romani 

10:9-10 mai spune: „Dacă mărturisești deci cu gura ta pe Isus ca Domn și dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat 

din morți, vei fi mântuit. (Și iată de ce:) Căci prin credința din inimă se capătă neprihănirea și prin mărturisirea cu gura 

se ajunge la mântuire...” Și în sfârșit, Romani 10:13, și implor pe oricine ar putea fi aici astăzi sau vizionează online, dacă 

nu ați chemat niciodată Numele Domnului, vă implor astăzi: astăzi este ziua mântuirii. Romani 10:13 vă promite că 

„oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit”. Mântuit/salvat de ce? O, de iadul pe pământ? Iadul pe pământ. 

Șapte ani de groază și iad de neconceput, de nespus. Și apoi la A Doua Venire, iadul pentru veșnicie. „Fiindcă atât de 

mult a iubit Dumnezeu lumea, că a dat pe singurul Lui Fiu, pentru ca oricine crede în El să nu piară (în iad pentru 

totdeauna) ci să aibă viața veșnică.” Din nou, te implor astăzi: cheamă-L pe El. Astăzi este ziua mântuirii.  

Bine, vreau să închei cu mărturia „Dar Dumnezeu...” de astăzi, care este de fapt mai mult o scrisoare de 

mulțumire pe care am considerat-o potrivită, având în vedere natura actualizării de astăzi. Vine de la Lee, care scrie:  

„Vă rog să folosiți doar prenumele meu, nu numele de familie. Cunosc 

medici care au fost concediați, iar eu fiind un doctor creștin, asta i-ar 

bucura foarte mult. Actualizarea dumneavoastră despre profeții 

„Constrâns în colțul profetic” m-a uluit. Sunt unul dintre cei doar 15% 

medici nevaccinați din cadrul NHS din Regatul Unit. Noi am forțat guvernul 

să-și anuleze obligativitățile din stările de alertă/urgență. Slavă Domnului!  

Anul trecut am simțit că, dacă voi ajunge modificat genetic, nu aș mai fi 

mântuit, dar nu știam pe nimeni altcineva care să creadă asta. Colegii mei 

doctori sunt vaccinați complet. Cercetarea de pe internet a lui Kinsman Redeemer nu a fost de ajutor, nici 

bisericile. Dar să nu intrăm în acest subiect. (Da, exact...) Apoi v-am auzit explicând Geneza 6:9 cu sensul 

arab, adică mai aproape de original decât Bibliile engleze – de «pur în genetica lui». Mi-am zis: «Fantastic!» 

Sau să spun «lucruri care te fac să zici hmmm»? Am vrut doar să vă mulțumesc.” (Ei bine, cu mare plăcere!) 

Slavă Domnului!  

Kapono, haide. Haideți să ne ridicăm. Vom încheia cu rugăciune și cântare. [Aplauze] Da. Slavă Domnului! Slavă 

Domnului! A Lui să fie toată slava și lauda!  

O, Tată din ceruri, Îți mulțumesc, mulțumesc, mulțumesc, mulțumesc. Doamne, am cam avut nevoie de 

această schimbare de paradigmă într-un fel, pentru că, trăind în aceste zile de pe urmă, vedem tot ce vine 

împotriva noastră, dar în realitate este împotriva Ta. Și știm de ce și știm ce, știm când, știm cum. Și Îți 

mulțumesc, Doamne, pentru că în Cuvântul Tău ne spui cum, ce, de ce, când și unde. Doamne, Îți mulțumesc 

că avem profețiile biblice. Îți mulțumim că ne-ai spus ce se va întâmpla înainte să se întâmple, pentru ca, 

atunci când vor începe să se întâmple, credincioșii să-și ridice capul și să se uite în sus, știind că 

răscumpărarea noastră se apropie. Și ca necredincioșii, când văd că lucrurile care ai spus că se vor întâmpla 

înainte să se întâmple încep să se întâmple, să creadă că tu ești „Eu Sunt”, „Eu Sunt”.  

Doamne, mă rog pentru oricine ne-a urmărit acum online sau care se află poate chiar aici astăzi în această 

biserică și care nu Te-a chemat niciodată, Te rog frumos, Doamne, să nu plece de aici fără a lua întâi cea mai 

importantă decizie a vieții lor pentru viața veșnică.  

Și pentru cei dintre noi care Te cunosc și tânjesc după Tine, veghind și așteptând și tânjind după Arătarea 

Ta, Doamne, te rog să ne întărești și să încurajezi inimile noastre cu certitudinea că acea trompetă va suna, 

că tot ceea ce vedem întâmplându-se acum Tu ne-ai spus că se va întâmpla în vremea sfârșitului. Și aceasta 

este vremea sfârșitului. Deci, Doamne, vino cât mai curând! Maranata!  

În Numele lui Isus. Amin. 


